
                                                                        

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III 06 –___/24  

_____.2024. године 

 

 

                                                           З А П И С Н И К 

 

са 46. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 15.10.2024. године 

 у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

    

 

Седници су присуствовали: председница Градске општине Севојно Мирјана Ђурић, 

заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Милија Кулашевић, Живан 

Ршумовић и Борко Вујовић, председник Скупштине Никола Гогић, начелница Управе 

Биљана Старовла и запослени у Управи Небојша Босиљчић.   

Одсуство седници су најавили већници: Миливоје Јеремић, Младенко Марковић, 

Верица Маричић и Игор Мариновић.   

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 5 гласова „ЗА“. 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. УТВРЂИВАЊЕ НАЦРТА ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА 

ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

2. ИЗВЕШТАЈ О СПРОВЕДЕНОМ РЕДОВНОМ ИНСПЕКЦИЈСКОМ 

НАДЗОРУ 

 

3. ПРАВИЛНИК О ИЗМЕНАМА ПРАВИЛНИКА О ОРГАНИЗАЦИЈИ И 

СИСТЕМАТИЗАЦИЈИ РАДНИХ МЕСТА У УПРАВИ ГРАДСКЕ 

ОПШТИНЕ СЕВОЈНО  

 

4. РАЗМАТРАЊЕ ПОНУДЕ ЗА НОВОГОДИШЊЕ ЧЕСТИТКЕ 

 

5. РАЗНО 

 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са        

45. седнице Већа који је достављен у материјалу. 

  

Пошто није било примедби на записник, председница је исти дала на гласање и 

записник је усвојен са 5 гласова „ЗА“. 

 

 Прешло се на рад по дневном реду. 



 

1. тачка дневног реда  

  

Известилац по овој тачки био је Небојша Босиљчић, запослени у Управи Градске 

општине Севојно. Упознао је присутне са главним позицијама предложеног ребаланса. 

Рекао је да је дошло до повећања прихода и примања у буџету у износу од 4.666.490,00 

динара. Један од разлога је повећање пореза на зараде у износу од 3.625.264,00 динара, 

који је један од извора финансирања Градске оппштине Севојно према Закону о 

финансирању локалне самоуправе и Одлуци о утврђивању прихода који припадају граду, 

односно Градској општини Севојно у 2024. години, а други разлог су неутрошена средства 

из претходне године у износу од 1.039.256,00 динара. Део вишка прихода је распоређен на 

позиције где ће бити недовољно средстава, а део је распоређен за трансфер вишим 

нивоима власти ради амбијенталног уређења Севојна.  

Потом је председница дала реч заменику председника Мијодрагу Пејићу. Пејић је 

објаснио да ће након увећања прихода после распоређивања на позиције где ће бити 

недовољно средстава, заједно са средствима за трансфере вишим нивоима власти бити око 

девет милиона. 

Истакао је да је до окончања поступка јавне расправе неопходан разговор са 

руководством Града Ужица како би се та средства трансфером Граду Ужицу утрошила 

како је и било планирано, за амбијентално уређење у Севојну. 

После краће дискусије чланови Већа су остали при ставу који су већ заузели приликом 

доношења одлуке о амбијенталном уређењу и једногласно одлучили да исту не треба 

мењати и да се средства преусмере за ту намену. 

По питању јавне расправе председница Мирјана Ђурић је предложила да се она одржи 

у периоду од 16.10.2024. године до 30.10.2024. године, где ће грађани, организације 

цивилног друштва, удружења, стручна јавност, привредници, представници медија и 

други заинтересовани актери моћи да узму учешће у јавној расправи и своје примедбе, 

предлоге и сугестије доставе на један од предвиђених начина истакнутих у јавном позиву. 

Предложила је и да се отворени састанак одржи 30.10.2024. године у 16 часова у Свечаној 

сали. 

Затим је председница закључила расправу и већници су са 5 гласова „ЗА“ усвојили 

Закључак о утврђивању нацрта Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету Градске 

општине Севојно за 2024. годину, Закључак о спровођењу јавне расправе и Програм јавне 

расправе.  

  

2. тачка дневног реда 

 

Известилац по овој тачки дневног реда била је начелница Управе Биљана Старовла. 

Обавестила је већнике да је управни инспектор Управног инспектората Министарства 

државне управе и локалне самоуправе спровео дана 25. септембра 2024. године редовни 

инспекцијски надзор у Управи Градске општине Севојно. Садржина инспекцијског 

надзора је примена прописа којима су уређени радни односи запослених у АП и 

јединицама локалне самоуправе и примена прописа о заштити узбуњивача. Записници о 

спроведеном редовном инспекцијском надзору достављени су Управи и Већу дана              

4. октобра 2024. године, а већници су са њиховим садржајем упознати достављањем 



записника у материјалу са позивом за седницу. Затим је укратко објаснила главне ставке 

записника, уочене неправилности, предложене мере и рокове за њихово предузимање.  

  

3. тачка дневног реда  

 

Известилац по овој тачки је била начелница Управе Биљана Старовла. Рекла је да је у 

претходном излагању објаснила потребу за изменом правилника и да предлог Правилника 

о изменама Правилника о оргнизацији и систематизацији радних места у Управи  Градске 

општине Севојно предвиђа измену врсте потребне стручне спреме код радног места 

запослени на административно-техничким пословима. 

Председница Мирјана Ђурић је отворила дискусију. Пошто није било заинтересованих 

за дискусију, дала је предлог на гласање и са 5 гласова „ЗА“  је усвојен Правилник о 

изменама Правилника о организацији и систематизацији радних места у Управи Градске 

општине Севојно. 

  

4. тачка дневног реда  

 

По питању четврте тачке председница Мирјана Ђурић је прочитала понуду Креативног 

клуба који ради у оквиру Удружења инвалида церебралне и дечје парализе Ужице за 

израду новогодишњих честитки и предложила да се прихвати понуда. Затим је, без веће 

дискусије, са 5 гласова „ЗА“  донет закључак о прихватању понуде Креативног клуба за 

израду 100 новогодишњих честитки. 

  

5. разно  

 

Под тачком разно заменик председника Мијодраг Пејић је упознао већнике са 

захтевом Удружења грађана Врело за помоћ око изградње порушеног помоћног прелаза на 

потоку Дервента код Римског моста. Предложио је да је допис пошаље надлежнима у 

Граду Ужицу и ЈП „Ужице развој“ ради сачињавања предрачуна за радове, па да након 

тога Веће донесе одлуку. Чланови Већа су се сложили са таквим предлогом. 

Предложио је и да се приликом израде буџета за 2025. годину планира повећање 

накнада одборницима и члановима Већа и да би најбоље било да то буде процентуално у 

односу на републички просек. Чланови Већа су се сагласили да та иницијатива буде тема 

разговора приликом израде буџета за 2025. годину.  

Већник Живан Ршумовић је поставио питање везано за захтеве грађана за увођење 

нових линија јавне расвете, а председница је информисала већнике шта је урађено по том 

питању. 

      Седница је завршена у 11:00 часова.     

 

 

   Записник водила:                                          

    Славица Марић        ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                       Мирјана Ђурић         

 


